

Anmeldeformular / Registration form

BITTE IN BLOCKBUCHSTABEN AUSFÜLLEN / PLEASE USE BLOCK LETTERS TO FILL IN

Vorname / First name: _____

Nachname / Last name: _____

Straße / Street: _____ Nr. / Street no.: _____

PLZ / Postal code (ZIP): _____ Ort / City: _____

Land / Country: _____ Skiclub: _____

Geburtsdatum / date of birth: _____ Phone: _____

E-Mail: _____

Schuhgröße / Boot size: _____

Gewünschte Skilänge / preferred length of skis: SL: _____ GS: _____

Ich nehme teil am / I will participate on: 02.05.20 03.05.20 beide Tage / both days

Gewünschter Z-Wert (auf eigene Verantwortung) / preferred Z-value (own responsibility): _____

Mit meiner Unterschrift erteile ich Insider Sportshop – mader sports OG die Erlaubnis, die obigen Daten ausschließlich zur Teilnahme und Zwecken der Anmeldung am Rennskitest 2020 zu verwenden. Als Rechtsgrundlage für die Verarbeitung Ihrer Daten gilt Artikel 6 (1) lit. a DSGVO (Einwilligung) und Artikel 6 (1) lit. b DSGVO (Erfüllung eines Vertrages).

With my signature I permit Insider Sportshop – mader sports OG, to use the data mentioned above for the participation and registration purposes for the race ski test 2020 only. The legal basis for the processing of your data is Article 6 (1) lit. a GDPR (consent) and Article 6 (1) lit. b GDPR (fulfillment of a contract).

Datum/Date: _____ Unterschrift/Signature: _____

ACHTUNG! Begrenzte Teilnehmerzahl - frühzeitige Anmeldung erbeten! Teilnahmegebühr € 5,-!
ATTENTION! Limited number of participants – early announcement required! Participation fee € 5,-!
Anmeldeformular bitte per Mail an / Please send registration form to:
info@insider-sportshop.com

Wir weisen darauf hin, dass im Rahmen des Rennskitests am 2. & 3.5.2020 am Hintertuxer Gletscher bzw. in weiterer Folge im Insider Sportshop in Vorderlanersbach während der Tombola und dem Wachskurs Fotos aufgenommen werden. Diese werden für Marketingzwecke in Print und Social Media verwendet. Als Rechtsgrundlage für die Verarbeitung der Fotos gilt Art. 6 (1) lit. f DSGVO (berechtigtes Interesse).

We would like to point out that photos will be taken during the racing ski test at the Hintertuxer Glacier on the 2nd and 3rd of May 2020, and subsequently in the Insider Sportshop in Vorderlanersbach during the tombola and the waxing course. These are used for marketing purposes in print and social media. The legal basis for processing the photos is Art. 6 (1) lit. f GDPR (legitimate interests).